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Verslag algemene ledenvergadering BBCH d.d. dinsdag 26 april 2022  

Aanwezige bestuursleden: 

 W. Lutke Schipholt, T. Breukelman, L. Moeken, G. Odink en M. Jansen 

  

Nieuwe aspirant bestuursleden: 

J. Poots, D. Grendelman, C. Bos en T. Meijer  

 

Gasten:  I. Franke, contactambtenaar 

  R. Schlepers, gemeente 

 

 

1. Opening 

Wim Lutke Schipholt opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

De vergadering wordt begeleid door een powerpoint presentatie. 

 

2. Vaststellen agenda 

     Agenda werd vastgesteld. 

 

3. Verslag alg. ledenvergadering april 2019 

Geen opmerkingen n.a.v. het verslag. 

 

4. Jaarverslagen 2019 en 2020/21 

Vanwege Corona heeft er minder vaak overleg plaatsgevonden. Reden waarom 2020 en 2021 

             zijn samengevat in één overzicht. 

Er wordt aandacht gevraagd voor de parkeergarage/gebied Sallandsestraat. Hier bevinden zich 

vaak hangjongeren, ze lopen over de daken. Dit gaat de hele week door. BOA’s controleren 

regelmatig. Zodra de lege panden worden afgebroken zal de overlast naar verwachting afnemen. 

Heeft u na afloop van dit overleg nog vragen n.a.v. de verslagen, dan kunt u via de mail vragen 

aanleveren: bestuur@bbcentrumhardenberg.nl 

 

5. Financieel verslag 2019, 2020 en 2021 en begroting 2022 

     BBCH heeft bijgedragen aan een nieuwe AED bij de Bruna 

Begroting werd vastgesteld 

 

6. Kascontrole commissie 

     De heer J. Bakkenes en de heer J. Eekma hebben de kas  gecontroleerd in aanwezigheid van de     

     penningmeester en hiervoor getekend. Dank aan de heren Bakkenes en Eekma. 

     Voor 2023 zijn de heren Bakkenes en ten Hove beschikbaar. 

     Ter plaatse wordt afgesproken dat de heren hiervoor een half uur voor overleg aanwezig zullen 

             zijn. 

 

7. Vaststellen contributie  2022 

De contributie voor 2022 blijft gehandhaafd: € 4,00 

 

 
 

mailto:bestuur@bbcentrumhardenberg.nl
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8. Aftredende bestuursleden 

In 2020 hebben J. Schoemaker en R. Posthuma het bestuur verlaten wegens verhuizing naar 

elders. Zij hebben reeds afscheid genomen. W. Lutke Schipholt, voorzitter, gaat het bestuur 

vandaag eveneens verlaten. Wim ontving bloemen en een bon vanuit de gemeente. Het bestuur 

neemt later nog informeel afscheid van Wim. 

      

9.  Aanstellen nieuwe  bestuursleden 

Het afgelopen jaar hebben een aantal aspirant bestuursleden meegedraaid in het reguliere 

overleg van de BBCH. Zij stellen zich voor: 

Carla Bos, Dion Grendelman en Jan Poots.  Dion is geboren en getogen in Hardenberg. Jan en 

Carla wonen  maximaal 2 jaar in de gemeente. Jan Poots wordt de nieuwe voorzitter van het 

bestuur. Dion heeft het beheer van de website overgenomen. 

Tonnis Meijer blijft voorlopig aspirant lid. 

Jan wil zich graag pro-actief inzetten voor de inwoners van Hardenberg. Hij heeft hier al een 

start meegemaakt door zijn inzet voor overlast t.a.v. de N34. Hierover meer zodra er resultaten 

zijn geboekt. 

Er waren/zijn geen tegenkandidaten. 

 

10.  Statutenwijziging en akkoordverklaring  

Wegens wijzigingen in de wet heeft de BBCH de notaris een wijziging op de statuten laten 

maken. Hiermee moeten de leden zich akkoord verklaren om de statuten opnieuw vast te 

stellen. De voorzitter gaf uitleg over de wijzigingen. Aansluitend gingen de leden akkoord. 

 

11.  Info huis Hardenberg 

Hardenberg krijgt een info huis sociaal domein bij de bibliotheek. 

Het huis is een vervolg op Samen Door. De uitvoering hiervan ligt bij de Stuw. 

Zodra het huis een feit is, volgen berichten via krant etc. Het is de bedoeling dat hier een groep 

vrijwilligers gaat werken met backup van beroepskrachten. Zij  kunnen inwoners helpen bij het 

invullen van formulieren, het aanvragen van een nieuw rijbewijs etc. Wilt u nu alvast meer 

informatie, kijk dan op de site van het info huis Dedemsvaart in de Baron. 

Ter onderscheiding: Er is ook een infopunt in Hardenberg (parkeerdek bij de Haven). Hier kun je 

terecht voor toeristische informatie, de cadeaubonnen van Hardenberg etc. 

 

12.  Rondvraag 

• De rondvraag wordt naar voren gehaald. Na de pauze volgen dan nog 2 presentaties. 

• Jan Poots neemt het stokje nu over van Wim Lutke Schipholt. 

            Jan ontving een passend presentje van Wim. 

• De heer ten Hove vraagt aandacht voor het harde rijden aan de Parkweg/rond de  

     Bisschopshof.. Vraagt om extra verkeerscontroles. 

• Staat er een bordje niet goed ter hoogte van het Mulopad/de fa. Veurink? Moet het bordje  

     een halve slag gedraaid worden? 

• Mevr. Bos vraagt ook om meer snelheidscontroles aan de Bruchterweg/Witte de  

     Withstraat. 

• BBCH heeft onlangs overleg met het Centrum Management gehad over het snelle fietsen 

     in het centrum. Het gaat om elektrische fietsen, fietskoeriers, jongeren op de fiets en    

     scootmobielen. In de optiek van de BBCH heeft het huidige beleid een aanpassing nodig.  

     Voetgangers vallen door aanrijdingen en lopen meer risico. Tevens rijden er ook veel  

     busjes rond die pakjes afleveren. Hierdoor is ruimte soms beperkt. Ook met de gemeente  

     is hierover gesproken. Onder de winkeliers zijn er voor- en tegenstanders. Meer  

     (bewaakte) fietsenstallingen? 

• De huidige pollers zijn kapot en aan vervanging toe. Dit probleem is bekend bij de  

     gemeente.  
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• Inwoner vindt dat de haven mooi is opgeknapt! Het palviljoen gaat nu open. 

• De heer Eekma vraagt opnieuw aandacht voor de energietransitie: Er zijn nog veel 

     onbenutte platte daken waar zonnepanelen op kunnen. Deels gaat het om huurwoningen.  

     Vechtdal wonen heeft voor 2025 weer geplande zonnepanelen in voorbereiding. 

• Voor een Gehandicapten parkeerplaats in de B. Bramerstraat moet je voor een kaartje  

     eerst naar het LOC lopen. Gemeente neemt het mee in het parkeerbeleid. 

• BBCH houdt ieder overleg de eerste 10 minuten beschikbaar voor de leden om langs te  

     komen. Kijk voor de frequentie op de website. Hier staan alle geplande overleggen op.  

     De eerst volgende: 3 mei 19.30 uur in de buurtkamer. De betrokkenheid van de  

     achterban is belangrijk 

• Wijkagent: Hardenberg krijgt een nieuwe wijkagent. Frank Schepers gaat Hardenberg  

     verlaten. 

             De nieuwe wijkagent heet Gerko Brink. Hij komt uit het Vechtdal. Na gewerkt te hebben 

             in Deventer en Raalte komt hij terug naar Hardenberg. Hij kon vanavond helaas niet  

             aanwezig zijn maar komt binnenkort kennismaken met het bestuur. 

Naast hem is er nog wijkagent Stephan Lazaroms. 

 

Pauze 

 

13. Presentatie R.Schlepers (gemeente) bouwactiviteiten in het centrum 

De powerpoint zal op de website geplaatst worden. 

Een aantal gemaakte opmerkingen: 

Afbraak van de panden aan het Spindeplein zullen nog dit jaar gaan plaatsvinden (tot Scapino) 

In het najaar zal de bouw starten van 80 appartementen. Er zijn nog onzekere factoren. 

Langs de vecht worden eveneens sociale huurwoningen gebouwd voor jongeren. 

Het Israel E. plein wordt volgend jaar vernieuwd. De Jumbo gaat haar pand opwaarderen. Dit 

heeft ook gevolgen voor o.a. de riolering in de Sallandsestraat.  

Badhuisplein: Voltooiing in september. 

In de Marslanden worden 850 nieuwe woningen gebouwd. Route naar het centrum is daarom 

belangrijk. 

Meer groen en speelmogelijkheden voor de kinderen vinden de leden belangrijk. 

Fietspad en voetpad langs de Vecht zijn gevaarlijk. Inhalen kan niet. 

De N34 geeft geluidsoverlast. 

Vechtspille: Hier gaat Vechtdal Wonen 25 soc. appartementen bouwen. (Plan Vechtzone) 

De flats aan de Kruserbrink zullen worden afgebroken.Nieuwe woningen: 177 en 110 soc. huren. 

Er zal opener naar de Vecht toe gebouwd worden. Gasvrij, met zonnepanelen en veel groen. 

Veel hoogbouw langs de vecht. Laagbouw raakt wel erg ingesloten en heeft weinig groen. Er is 

minder groen dan 10 jaar geleden. 

Slotgraven: Hier gaat ter Steege nu parkwoningen bouwen.Start voor de zomer. 

ING locatie: Hier zijn 18 appartementen voorzien.  Nu eerst 3 jaar gebruik ten behoeve van de 

Oekraïense vluchtelingen. 

Marktplein: Ondernemers hebben plan voor meer groen. Voor de zomer start een 

participatietraject. 

Het CM heeft structureel elke 6 weken overleg. 

Stationsstraat: De onderdoorgang wordt weer actueel. Verplaatsen busstation is erg duur. 

Er zijn betaalbare woningen voor studenten voorzien. 

 

14. Websitepresentie D. Grendelman: 

     Zie hiervoor de website van de BBCH: www.bbcentrumhardenberg.nl 

     De website werd opgefrist. Kopjes werden aangepast: Actueel heet nu Nieuws. Formulieren heet  

     nu aanmelden en afmelden. De laatste informatie werd toegevoegd. Er zijn nieuwe foto’s  

     toegevoegd etc. 

http://www.bbcentrumhardenberg.nl/
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        14.Sluiting: 

Jan Poots bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid. Voor iedereen is er nog een  

drankje! 

 

 


